
Budsjett rapport, RIB. 

 

 Lønnskostnad er ok ift budsjett. 

 Noko usikkerheit ift refusjon på ressurskrevjande brukarar. Dette grunna utflytta 

bebuar, som Radøy hadde økonomisk ansvar for.   

 På bakgrunn av førre punkt, vil eigenbetalinga bli redusert ift kva ein har budsjettert 

med. 

 Det blir pr/ tida jobba med ny samarbeidsavtale for RIB. Endå uavklart forhold til 

samarbeidskommunane fordi avtalen ikkje er heilt ferdig. 

 

Ein jobbar for tida med å få inn nye bebuarar til Radøy interkommunale busenter då ein har 

ledig plass.  

 

Mvh 

Vibeke A. Erstad 

Leiar, Radøy interkommunale busenter. 


